
Interpelácia č. 185/2017   
 
 
11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
Garanič: 
Interpelácia sa týka elektro-nabíjacej stanice pri mestskom úrade. Existujú rôzne  granty od 
európskej únie, príkladom môže byť napr. aj Španielsko, kde boli dotované  elektromobily pre 
spoločnosti, ktoré vedú taxislužby. Keďže naša mestská polícia využíva osobné motorové 
vozidlá dosť často, neuvažovalo mesto o tom, aby sa zapojilo do nejakého projektu, kde by 
mohlo získať, či už prostriedky, alebo konkrétne elektromobil, alebo viacej elektromobilov, 
ktoré by mohla mestská polícia využívať a následne ich nabíjať tu na tomto stanovišti.  
 
PhDr. Čižmár: 
Nie, takýto zámer ešte nebol.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


